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اینتر رقم فروش طارمی را مشخص 
کرد

مدیران باشگاه اینتر رقم فروش مهدی طارمی 
را مشخص کردند و به دنبال مشتری برای او 

هستند.
تابستان  که  طارمی  مهدی  مهر،  گزارش  به 
گذشته راهی تیم فوتبال اینتر شده بود نتوانست 
انتظارات را برآورده سازد و حالا با انتقاد شدیدی 

از سمت رسانه های ایتالیایی مواجه است.
 »notizie-inter« سایت  حال  همین  در 
فوتبال  ملی  تیم  مهاجم  آینده  خصوص  در 
ایران در این باشگاه نوشت: پس از یک فصل 
ناامیدکننده، مهاجم ایرانی اینتر ممکن است در 

آستانه یک جدایی غیرمنتظره قرار داشته باشد.
عملکرد ضعیف در بازی مقابل یوونتوس

دیگر  بار  یوونتوس  مقابل  اینتر  شکست 
مشکلات تیم سیمونه اینزاگی در خط حمله را 
موقعیت های  اول  نیمه  در  اینتر  کرد.  آشکار 
متعددی برای گلزنی داشت اما لائوتارو مارتینز، 
از  نتوانستند  طارمی  مهدی  و  دومفریس 
فرصت های خود استفاده کنند. ضربات آن ها یا 
بی دقت بودند یا با واکنش های عالی دروازه بان 
این  در  شدند.  مهار  گرگوریو،  دی  یوونتوس، 
بار  و  داشت  ضعیف  عملکردی  طارمی  میان، 
دیگر نتوانست انتظارات را برآورده کند. البته این 
افت، فقط تقصیر او نیست و مشکلات تیمی هم 

در این امر دخیل بوده اند.
چالش های طارمی در این فصل

مهاجم ایرانی که از پورتو به اینتر پیوست، قرار 
به  دادن  استراحت  برای  گزینه ای مطمئن  بود 
مارکوس تورام و لائوتارو مارتینز باشد اما عملکرد 
او تا اینجا ناامیدکننده بوده است. او در این فصل 
تنها سه گل به ثمر رسانده که تأثیر چندانی در 
نتایج اینتر نداشته است. اگر روند او در نیم فصل 
مجبور  اینتر  مدیران  نکند،  پیدا  بهبود  دوم 
تصمیم گیری  آینده اش  مورد  در  شد  خواهند 
کنند. با توجه به اینکه تورام و لائوتارو عملکرد 
پایدارتری داشته اند، سرمایه گذاری روی طارمی 

تاکنون نتیجه بخش نبوده است.
احتمال جدایی در تابستان؛ مقصد بعدی 

طارمی کجاست؟
اینتر ممکن است در تابستان پیش رو طارمی را 
با مبلغی در حدود ۷ تا ۱۰ میلیون یورو به فروش 
برساند. این انتقال می تواند به باشگاه کمک کند 
تا از نظر مالی سود کند و خط حمله خود را با 
گزینه های جوان تر و آینده دارتر تقویت کند. در 
حال حاضر، چندین باشگاه از اسپانیا، پرتغال 
علاقه مند  طارمی  به جذب  عربی  و کشورهای 
هستند. با توجه به اینکه آرناتوویچ و کوریا نیز 
طارمی  جدایی  شوند،  جدا  اینتر  از  است  قرار 
می تواند به تحولی اساسی در ترکیب هجومی 

اینتر منجر شود.

مراسم خداحافظی اسطوره بسکتبال 
ایران

حدادی،  حامد  خداحافظی  رسمی  مراسم 
اسطوره بسکتبال ایران امروز در سالن بسکتبال 

محمود مشحون برگزار شد.
خداحافظی  رسمی  مراسم  ایسنا،  گزارش  به 
حامد حدادی از تیم ملی امروز)جمعه ۳ اسفند( 
بین دو نیمه بازی تیم ملی ایران و هند برگزار 
حضور  مراسم  این  در  هم  ورزش  وزیر  شد. 

داشت.
حدادی بسکتبال خود را با تیم شاهین اهواز 
بین سال های ۱۹۹۹ - ۲۰۰۲ شروع کرد.۳ طلا، 
یک نقره و یک برنز جام ملت های آسیا، ۲ طلای 
آسیا چلنج، ۴ طلای ویلیام جونز و ۲ نقره و یک 
افتخارات حامد حدادی  بازی های آسیایی  برنز 
با تیم ملی بسکتبال ایران هستند. او در طول 
۲۶ سال فعالیتش در بسکتبال تجربه حضور در 
لیگ ایران، لیگ NBA و لیگ CBA را در کارنامه 
دارد. طبق تصمیم اتخاد شده قرار است پیراهن 
شماره ۱۵ اسطوره بسکتبال ایران برای همیشه 
بایگانی شود. وزیر ورزش در این مراسم گفت: 
در آینده حامد باید بسکتبالیست ها را تربیت 
کند. برای او بهترین ها را آرزو می کنم امیدوارم 
رییس فدراسیون و همه عوامل قدر او را بدانند و 

برای او آرزوی موفقیت دارم.
در این مراسم لوح تقدیر به همراه یک تابلو 

فرش توسط عنایت آتشین به او اهدا شد.

جهانبخش در باشگاهِ 50 تایی های لیگ 
هلند

شاگرد اول کلاسِ فان پرسی

علیرضا جهانبخش در بازی این هفته هیرنفین 
مقابیل زووله موفق شد پنجاهمین گل خود را 
در لیگ برتر هلند به ثمر برساند و از این حیث 

رکورد جدیدی به نام خود ثبت کرد.
هیرنفین  بازی   ۵۸ دقیقه  ایرنا،  گزارش  به 
مقابل زووله در هفته بیست و سوم لیگ برتر 
هلند، موسوم به اردیویسه شاید تا هفته ها از 
خاطر علیرضا جهانبخش پاک نشود. جایی که 
او توانست با شوتی سنگین دروازه میزبان را باز 
کند و باعث شود تا هیرنفین از خانه حریف، یک 

امتیاز دشت کند.
نبود.  کار  پایان  اما  امتیازی  یک  دشتِ  این 
جهانبخش با به ثمر رساندن این گل توانست 
رکورد جدیدی به نام خود ثبت کند. او پنجاهمین 
گرفت؛  هلند جشن  برتر  لیگ  در  را  خود  گل 
و  توجه  قابل  وینگر،  یک  عنوان  به  که  آماری 
مناسب محسوب می شود. جالب است بدانید 
و  بازی  در ۱۹۵  را  گل  این ۵۰  که جهانبخش 
۱۲۱۶۳ دقیقه بازی به ثمر رسانده. یعنی به طور 
میانگین، هر ۲۴۳ دقیقه یک گل زده. این ها جدا 
از گل های متعدد دیگری است که او در جام 
حذفی یا لیگ یک هلند وارد دروازه رقبا کرده 

است.
کاپیتان تیم ملی ایران این ۵۰ گل را با پیراهن ۴ 
تیم مختلف به ثمر رسانده. فصل ۲۰۲۳-۲۰۲۴ ) 
ان ای سی نایمخن / ۵ گل (، فصل ۲۰۱۵-۲۰۱۶ ) 
آزد آلکمار / ۳ گل (، فصل ۲۰۱۶-۲۰۱۷ )آزد آلکمار 
/ ۱۰ گل (، فصل ۲۰۱۸-۲۰۱۷ ) آزد آلکمار / ۲۱ گل 
(، فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۱ ) فاینورد / ۴ گل (، فصل 
۲۰۲۳-۲۰۲۲ ) فاینورد / ۵ گل ( و فصل ۲۰۲۵-

۲۰۲۴ ) هیرنفین / ۲ گل (.
بازی، ۴۶  این ۱۹۵  در  جهانبخش همچنین 
بار هم پاس گل داده و توانسته تأثیر خود را 
نشان بدهد. او که این فصل پیراهن شماره ۳۰ 
هیرنفین را بر تن می کند، در میان بازیکنان فعال 
لیگ برتر هلند، هشتمین گلزن برتر محسوب 
می شود. در صدر این جدول، لوک دی یونگ قرار 
دارد که با سابقه بازی برای بارسلونا، سویا و پی 
اس وی آیندهوون، توانسته ۱۸۸ گل در لیگ برتر 

هلند به ثمر برساند.
وینگر ۳۱ ساله تیم ملی ایران، با حضور در 
به  را  خود  نام  توانسته  و  شده  احیا  هیرنفین 
عنوان بازیکنی کلیدی مطرح کند. او از اوسط 
نیم فصل اول پیراهن هیرنفین را پوشید و شاگرد 
رابین فان پرسی شد و ۱۳ بار در ترکیب هیرنفین 
قرار گرفته که حاصل آن، ۲ گل زده و ۳ پاس گل 
بوده است. جهانبخش با توجه به اینکه کمتر از 
سایر بازیکنان به میدان رفته اما رفته رفته عنوان 
تأثیرگذارترین بازیکن هیرنفین را تصاحب کرده 

و بارها مورد تمجید فان پرسی قرار گرفته است.
علیرضا در لیگ هلند، بازیکنی مهم است و 
البته تیم ملی هم در مسیر مقدماتی جام جهانی 
روی او حساب می کند. این بازیکن حالا با این 
آمار، می کوشد تا دوران تلخ آخرین فصل حضور 
در فاینورد را فراموش کند و همان »یهانبخشی« 
اینگونه  و  دارند  دوستش  هلندی ها  که  باشد 

نامش را تلفظ می کنند.

درخواست امارات برای میزبانی 
جام ملت های آسیا

رسمی  درخواست  امارات  فوتبال  فدراسیون 
برای میزبانی جام ملت های آسیا ۲۰۳۱ ارائه داد.

رئیس  نهیان،  آل  مبارک  بن  حمدان  شیخ 
اتحادیه فوتبال امارات در صحبت هایی گفت: 
است  قادر  زیرساخت ها  دلیل  به  امارات 
بین المللی  و  قاره ای  بزرگ  ورزشی  رویداد های 
را به بهترین شکل ممکن میزبانی کند بنابراین 
ما مطمئن هستیم که می توانیم جام ملت های 

آسیا۲۰۳۱ را به خوبی میزبانی کنیم.
 ۱۹۹۶ سال های  در  دوره  دو  در  قبلا  امارات 
و ۲۰۱۹ میزبان جام ملت های آسیا بوده است 
و حالا برای سومین بار خواستار میزبانی شده 

است.
جام ملت های آسیا در دوره بعدی در سال 

۲۰۲۷ به میزبانی عربستان برگزار می شود.

و  صحبت ها  براساس  سه،  ورزش  گزارش  به 
استقلال،  باشگاه  اطراف  از  منتشرشده  اطلاعات 
و  جویباری  نظری  علی  امروز  مصاحبه های صبح 
پیگیری های خبرنگار ورزش سه از مدیران باشگاه، 
به  والتر ماتزاری  پیوستن  به نظر می رسد که کار 
این باشگاه نهایی شده است و مذاکرات طولانی با 
این سرمربی سخت گیر ایتالیا به نقاط پایانی خود 

نزدیک شده است.
علی نظری جویباری، مدیرعامل استقلال، صبح 
غلامحسین  مرحوم  پیکر  تشییع  مراسم  در  امروز 
سرمربی  با  نهایی  توافقات  از  صراحتاً  فرزامی 
مذاکرات  هفته  سه  از  پس  داد.  خبر  ایتالیایی 
فشرده و پیچیده، باشگاه استقلال توانست رضایت 
این مربی با تجربه را جلب کند. این توافق نهایی 
نمایندگان  و  ماتزاری  با  طولانی  مذاکرات  از  پس 
او حاصل شد که از جمله آن ها بازدید از امکانات 
باشگاه استقلال بود. در نتیجه، به نظر می رسد که 
این سرمربی سرشناس، گزینه نهایی باشگاه برای 

هدایت تیم در فصل آینده باشد.
پس از فسخ قرارداد پیتسو موسیمانه با استقلال، 
باشگاه این فرصت را پیدا کرد تا مذاکرات خود را 
با گزینه های مختلف برای جانشینی او آغاز کند. 
با  مذاکراتی  پیش تر  که  ماتزاری  میان،  این  در 
پرسپولیس هم داشته بود و به توافق نرسیده بود، 
تبدیل شد.  از گزینه های اصلی استقلال  یکی  به 
تا  شد،  انجام  مدت  این  در  فشرده ای  مذاکرات 
اینکه سرانجام باشگاه استقلال موفق شد تا رضایت 
ماتزاری را جلب کند. حضور نمایندگان او در تهران 
به  نهایت  در  استقلال  باشگاه  امکانات  ارزیابی  و 
این توافق ختم شد و اکنون تمامی جزئیات قرارداد 

تقریبا نهایی شده است.
توافقات صورت گرفته با ماتزاری به زودی نهایی 
خواهد شد، و تنها امضای رسمی قرارداد باقی مانده 
است که در یک جلسه حضوری در استانبول انجام 
خواهد شد. پس از این جلسه، ماتزاری به عنوان 
سرمربی جدید استقلال معرفی خواهد شد. اما یک 
نکته مهم این است که سرمربی ایتالیایی در واقع 

سرمربی فصل بعد تیم خواهد بود.
از زمان عقد قرارداد تا پایان فصل جاری، ماتزاری 
اسماً سرمربی استقلال خواهد بود و به دلیل شرایط 
روی  مدت  این  در  خود،  درخواست های  و  خاص 

توافقات  اساس  بر  نشست.  نخواهد  تیم  نیمکت 
انجام شده، دستیاران ماتزاری مسئول هدایت تیم 
در این مدت خواهند بود. این مسئله جزء شروط 
را  آن  استقلال  باشگاه  که  بوده  ماتزاری  قرارداد 

پذیرفته است.
و  پرتعداد  فنی  کادر  ماتزاری  اینکه  به  توجه  با 
حرفه ای دارد، غیبت او در نیمکت استقلال به چشم 
نخواهد آمد، چرا که دستیاران او در این مدت تیم 
را هدایت خواهند کرد. قرارداد ۲ میلیون دلاری که 
برای سرمربیگری فصل آینده به ماتزاری پیشنهاد 

شده، در فصل آینده جاری خواهد شد.
دستیاران و همراهان ماتزاری در زمان حضور او 
خواهد  استقلال  به  کامل  تیمی  با  او  ناپولی.  در 

آمد.
طی این مدت، باشگاه دستمزدی را تحت عنوان 
مدیرفنی به مرد ایتالیایی پرداخت خواهد کرد. در 
این دوره، ماتزاری نظارت کامل بر تیم خواهد داشت 
و برنامه ریزی برای فصل آینده را آغاز خواهد کرد، 
از جمله یارگیری ها و ایجاد زیرساخت های لازم برای 
تیم. این موضوع نشان می دهد که باشگاه استقلال 

به طور جدی در پی پروژه های بلندمدت خود است 
و قصد دارد با کمک این سرمربی باتجربه، فصل 

آینده ای موفق داشته باشد.
به نظر می رسد که اکنون تمام موانع و جزئیات 
باقی مانده برای نهایی شدن قرارداد حل شده و تنها 
باید این توافقات در یک جلسه رسمی امضا و اعلام 
شود. از این رو، به نظر می رسد که ورود ماتزاری به 
استقلال قطعی شده و باشگاه در آستانه آغاز فصل 
تجربه  که  بود  خواهد  جدیدی  سرمربی  با  آینده 

زیادی در سطح بالای فوتبال اروپا دارد.

سرپرست تیم فوتبال استقلال بابیان اینکه مسئولان فوتبال باید 
به منافع ملی توجه کنند، گفت: بازی استقلال و النصر یک دیدار 
ملی است و مسئولان باید با درک شرایط این تیم همراهی لازم را 

داشته باشند.
ایمان عالمی در گفتگو با خبرنگار مهر، در خصوص شرایط تیم 
استقلال پس از پیروزی برابر الریان قطر و دیدار روز شنبه این تیم 
برابر نساجی قائمشهر از هفته بیستم لیگ برتر گفت: خوشبختانه 
استقلال توانست در سخت ترین شرایط و با ارائه یک بازی خوب 

الریان را شکست داده و به مرحله بعد لیگ نخبگان صعود کند.
سرپرست تیم فوتبال استقلال ادامه داد: با اینکه نزدیک به ۸ 

بازیکن استقلال مصدوم بودند و نمی توانستند استقلال را در این 
دیدار همراهی کنند اما سایر بازیکنان با تمام توان بازی کرده و 
با اتحاد و همدلی که بین آنها وجود داشت توانستند از این بازی 

سخت موفق بیرون آمده و به مرحله بعد صعود کنند.
وی در خصوص دیدار آبی پوشان برابر نساجی قائمشهر و زمان 
اندک برای آماده سازی بازیکنان جهت این دیدار گفت: متأسفانه 
برنامه ریزی به گونه ای است که ما تنها ۴۸ ساعت فرصت داریم تا 
خستگی دیدار برابر الریان را از تن بیرون کرده و آماده بازی برابر 

نساجی شویم.
مهاجم سابق آبی پوشان تأکید کرد: استقلال قبل از الریان قطر 
۱۲۰ دقیقه مقابل شمس آذر بازی کرد و حدود ۱۱۰ دقیقه هم برابر 
الریان به میدان رفت و اعتقاد دارم این فاصله زمانی کم و فشار 
زیادی که روی بازیکنان آمده است به ضرر استقلال تمام خواهد 
شد و باید مسئولین سازمان لیگ نسبت به این قضیه به گونه ای 

برخورد می کردند که آبی ها از این شرایط متضرر نشوند.
فاصله  و  لغو دربی  برای  استقلال  وی در خصوص درخواست 
زمانی کوتاه بین دربی و دیدار برابر النصر عربستان گفت: بازی 
استقلال برابر النصر یک بازی ملی است و باید منافع ملی در نظر 
گرفته شود. دیدارهای لیگ نخبگان هیچ فرقی با بازی های تیم ملی 
ندارد و ما برای حفظ آبرو و اعتبار فوتبال ایران به مصاف النصر 

خواهیم رفت.
عالمی ادامه داد: بنابراین منافع ملی ایجاب می کند که مسئولان 

سال  باشند.  داشته  استقلال  به  ویژه  نگاهی  کشورمان  فوتبال 
گذشته هم وقتی پرسپولیس می خواست با النصر بازی کند همه 
راجع به منافع ملی صحبت می کردند و آن دیدار را یک دیدار ملی 
می خواندند و همین موضوع باعث شد مسئولان فوتبال کشورمان 
تعویق  به  را  حریف  برابر  پرسپولیس  دیدارهای حساس  از  یکی 
به مصاف  با شرایط خوب  بتوانند  تهرانی  تا سرخپوشان  انداخته 
حریف بروند و الان زمان آن رسیده که این اتفاق برابر استقلال 
هم رخ بدهد. مسئولان فوتبال کشور باید نهایت همکاری را برای 

موفقیت استقلال داشته باشند.
سرپرست تیم فوتبال استقلال در خصوص شرایط مصدومان و 
وضعیت محمدرضا آزادی و مسعود جوما گفت: قرار است جواب ام 
آر آی مسعود جوما و آزادی برسد تا کادر پزشکی از شرایط این دو 
بازیکن مطلع شده و ببیند آیا آنها می توانند به بازی برسند یا خیر. 
در خصوص دیگر مصدومان هم کادر پزشکی استقلال تمام تلاش 
خود را به کار بسته است تا بتواند برای دیدار برابر النصر، سایر 
مصدومان را هم آماده کرده تا بتوانیم با یک تیم کامل به مصاف 

حریف پرقدرت عربستانی خود برویم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: یک بار دیگر از مسئولان فوتبال 
کشور می خواهم نگاه ملی به دیدار ما برابر النصر داشته باشند و 
با تعویق انداختن دربی، این فرصت را به استقلال بدهند که برابر 
النصر و با حمایت هواداران بتوانیم این تیم را شکست داده و امیدوار 
به موفقیت در دیدار برگشت و رسیدن به مرحله نیمه نهایی باشیم.

آغاز پروژه بلندمدت با مرد ایتالیایی

ماتزاری سرمربی فصل بعد استقلال است!
کار حضور والتر ماتزاری در استقلال تمام شده است و سرمربی ایتالیایی را باید در روزهای آینده در تهران ببینیم.

پرست استقلال برای دیدار با النصر و کنایه به پرسپولیس درخواست سر

توافقات 
صورت گرفته 

با ماتزاری 
به زودی نهایی 

خواهد شد، 
و تنها امضای 

رسمی قرارداد 
باقی مانده است 

که در یک 
جلسه حضوری 

در استانبول 
انجام خواهد 

شد

آسیا  ملت های  جام  گفت:  بانوان  فوتسال  ملی  تیم  دروازه بان 
مسابقات حساسی برای تیم ملی به شمار می رود بنابراین نباید اجازه 

دهیم قهرمانی مان در این رویداد تبدیل به خاطره شود.
زهرا لطف آبادی دروازه بان تیم ملی فوتسال بانوان در گفتگو با 
خبرنگار مهر، در خصوص کسب عنوان قهرمانی در رقابت های کافا 
اظهار کرد: قطعاً موفقیت در هر رویداد بین المللی جای خوشحالی 
دارد و ما هم از این بابت خوشحالیم که برای چهارمین بار موفق 
شدیم قهرمان مسابقات کافا شویم. ولی در مجموع این رقابت ها از 
نظر فنی کیفیت چندان بالایی ندارد هدف ما هم از شرکت در این 
رویداد صرفاً این است که بتوانیم خودمان را محک بزنیم و نقاط 

ضعف و قوتمان را شناسایی کنیم.
وی افزود: تیم ملی فوتسال بانوان رقابت های سختی را در پیش 
دارد برای موفقیت در این مسابقات باید با رقبای سخت تری بازی 
کند. خودش را در میدان بزرگ تر و سنگین تری محک بزند. این 
واقعیت ها برای هیچکس پوشیده نیست ولی در کنار این قطعاً بازی 
با چند تیم رده پایین هم اتفاق چندان بدی نیست که بخواهیم به 

آن نقد کنیم.
در  از حضور  قبل  ملی  تیم  برنامه های  به  اشاره  با  آبادی  لطف 
مسابقات جام ملت های آسیا گفت: ۲ ماه زمان داریم تا خودمان 
را برای شرکت در مسابقات آسیایی آماده کنیم. قطعاً در این مدت 

اردوهای تیم ملی به صورت مداوم برگزار خواهد شد. در کنار این گویا 
فدراسیون تصمیم دارد تیم را راهی یک تورنمنت به میزبانی تایلند 
کند که در این تورنمنت تیم های خوبی مانند ژاپن و چین هم حضور 

خواهند داشت. فدراسیون فعلاً در حال رایزنی است.
دروازه بان تیم ملی فوتسال بانوان در واکنش به برد تیم ملی برابر 
ازبکستان نیز عنوان کرد: پیش از این تیم ملی در تورنمنت چین 
نتیجه را برای اولین بار مقابل ازبکستان واگذار کرد من در آن دیدار 
حضور نداشتم و نمی دانم واقعاً ترکیبی که در کافا با آن بازی کردیم 
با ترکیب حاضر در چین تفاوت داشته یا خیر؛ ولی تیم ملی ایران در 
کافا خیلی کامل تر از آن تیمی بوده که در تورنمنت چین حاضر شده 
است. در مسابقات چین تعدادی از بازیکن های با تجربه و خوب ما 
غایب بودند که قطعاً عدم حضور آنها در نتیجه تأثیرگذار بوده است.
وی در واکنش به بازی های خشن تیم ملی در جام کافا و اخراج 
گلرهای تیم گفت: اینکه در جریان یک رویداد هر ۲ گلر یک تیم 
اخراج شود و دست کادر فنی برای ادامه مسابقات بسته بماند یک 
اتفاق کاملاً نادر است. در جریان این مسابقات هم زمانی این اتفاق 
رخ داد که ما هماهنگی خوبی با هم نداشتیم. قطعاً تلاش خواهیم 
کرد که این اتفاق را در جام ملت ها و یا سایر رویدادهایی که در پیش 

داریم تکرار نکنیم.
لطف آبادی در پاسخ به این پرسش که چرا تیم هماهنگی کامل را 

نداشت در حالی که در طول چند ماه اخیر اردوهای تیم ملی به طور 
مدام برگزار شده است؟ توضیح داد: فوتسال یک رشته گروهی است 
و هماهنگی در آن حرف اول را می زند. درست است که ما تمرینات 
خوبی داشتیم ولی آن هماهنگی لازم به طور کامل شکل نگرفته بود 

که باعث اشتباه بین بازیکنان هم شد.
عضو تیم ملی فوتسال درباره شانس قهرمانی ایران در مسابقات 
جام ملت های آسیا عنوان کرد: کار خیلی سختی در پیش داریم. 
موفقیت در این رویداد مجوز حضور در جام جهانی را هم در پی 
دارد. قطعاً در چنین شرایطی رقبا هم با قدرت و تمام توان ظاهر 
همه  حریفان  داریم  که  اطلاعاتی  اساس  بر  البته  شد.  خواهند 
مدتهاست که برنامه ریزی خود را انجام داده و روند آماده سازی خود 

را دنبال می کنند.
وی تاکید کرد: این در حالی است که ما در مقایسه با آنها کمی کار 
را دیر استارت زدیم. در مرحله مقدماتی باید مقابل سه تیم خوب 
هنگ کنگ، ویتنام و فیلیپین برویم که همه جزو بهترین های آسیا 
به شمار می آیند. هدف ما در ابتدا دفاع از عنوان قهرمانی مان است 
به هیچ عنوان دوست نداریم این قهرمانی ما برایمان تبدیل به خاطره 
شود. دومین هدفمان نیز کسب مجوز حضور در جام جهانی فوتسال 
بانوان است که تابستان امسال برای نخستین بار قرار است برگزار 

شود.

گلر تیم ملی فوتسال:
نباید اجازه بدهیم قهرمانی مان به خاطره تبدیل شود

مسیر آسان بارسا و کار سخت لیورپول
دربی مادرید و بایرن-لورکوزن در یک هشتم چمپیونزلیگ

قرعه کشی مراحل حذفی چمپیونزلیگ انجام شد. در مرحله یک هشتم  نهایی شاهد تقابل هایی جذاب 
خواهیم بود: دربی مادرید و تقابل  لیورپول و پی اس جی. 

به گزارش "ورزش سه"، مراسم قرعه کشی یک هشتم نهایی لیگ  قهرمانان اروپا در مقر فیفا در نیون برگزار 
شد. پیش از شروع  قرعه کشی احتمال چند تقابل جذاب در این مرحله می رفت و جالب  اینکه همانطور که 

دوست داشتیم قرعه به شکلی درآمد که  جذاب ترین تقابل ها در این مرحله شکل گرفت.  
رئال مادرید- اتلتیکومادریددربی مادرید:  

پیش از قرعه کشی مشخص بود که رئال مادرید یا با اتلتیکو یا با  لورکوزن دیدار خواهد کرد. جووانی البر که 
قرعه ها را می کشید گوی  اتلتیکو را از گلدان بیرون آورد تا در این مرحله شاهد دربی مادرید  باشیم.  

بایرن مونیخ - بایرلورکوزن دربی آلمان:
اما در سمت دیگر میدان هم مشخص شد که بایرن مونیخ باید به  مصاف حریف اصلی دو فصل اخیر 
بوندس لیگا یعنی بایر لورکوزن  برود. تیم کمپانی برای عبور از تیم چغر ژابی آلونسو کار سختی خواهد 

 داشت. 

لیورپوللیورپول- پاری سن ژرمن پاری سن ژرمن
تیم آرنه اشلوت که به عنوان صدرنشین مرحله گروهی صعود کرده در  همان دور اول حذفی به حریفی سخت 
برخورد کرد. لوئیس انریکه  گفته بود که پاری سن ژرمن آماده است که هر حریفی را در مراحل  حذفی شکست 

بدهد. 
بارسلونا بارسلونا- بنفیکابنفیکا

وقتی مشخص شد که بارسلونا در یک هشتم باید به مصاف بنفیکا  برود همه باید دیدار جذاب دو تیم در مرحله 
گروهی افتادند. دیداری  جذاب زیر بارش باران شدید در لیسبون که حالا بار دیگر در یک هشتم  تکرار خواهد شد.  

اینتر- فاینورد فاینورد
مهدی طارمی در اینتر باید با فاینورد دیدار کند. تیمی که حریف  همشهری اش میلان را در پلی آف حذف کرده 
و حالا فن پرسی را روی  نیمکت خود می بیند. اگر چند سال پیش شاهد چنین قرعه ای بودیم  می توانستیم تقابل 
طارمی و جهانبخش را در یک هشتم نهایی  چمپیونزلیگ ببینیم اما جهانبخش در حال حاضر در هیرنفین بازی 

 می کند. 


